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П Р О Т О К О Л 
№ 12 

от заседание на ОбС-Хайредин, проведено на 14.08.2008г. 
 

Място на провеждане: Заседателната зала на Общински съвет - Хайредин. 
Начало: 13.30 часа. 
Край:     15.31 часа. 
Днес на 14.08.2008 г. от 13.30 часа се проведе  заседание на Общински съвет – Хайредин.  
В работата взеха участие 13 /тринадесет/, от избрани 13/ тринадесет /общински 
съветници. 
Отсъстващи:няма.   
На заседанието присъстваха още: г-н Радослав Стойков – Кмет на Община Хайредин,   
г – жа Пенка Николова – Зам. Кмет на Община – Хайредин, г –жа Таня Тодорова 
Андреева – административен секретар на общината,  г-н Иван Бешировски – Кмет на с. 
Рогозен, , г – н Валери Крумов – Кмет на с. Михайлово, г-н Светлин Цветков – Кмет на 
с. Бързина,  г-жа Веселка Ефтимова – Директор на ОУ”Христо Ботев”с. Манастирище, 
г-жа Павлина Димитрова - секретар на кметство с. Манастирище, г-жа Радка 
Мермерска – Кметски  наместник на с. Ботево,  г –н Валентин Петров – 
гл.счетоводител при  Община Хайредин и граждани.   

                  В. Александров - Председател на ОбС – Хайредин се обърна към 
присъстващите: Уважаеми Общински съветници, Уважаеми г-н Кмет, Уважаеми 
кметове на кметства, Уважаеми Зам.Кмет на Община Хайредин, госпожи  и 
господа! 
Откривам  поредното заседание на Общински съвет -Хайредин. На заседанието 
присъстват  всички избрани  тринадесет общински съветници,  имаме 
необходимото мнозинство  и ОбС може да вземе Решения. С писмото – покана, за 
провеждането на настоящото заседание Ви е изпратен и проект за дневен ред и са 
предоставени материалите за заседанието. 
               Проведоха се и заседанията на ПК, на които са обсъждани и тези 
материали и се надявам да има становища на ПК по тях. Освен предоставените 
материали бях информиран, че ще се разглеждат още две докладни за които 
уведоми Кмета на общината. Сега се представи от Председателя на ПК по „БиФ” 
още една докладна на кмета на с.Михайлово, които предлага актуализация на 
техния бюджет.  
               Г-н В. Александров: попита многоуважаваните общински съветници има 
ли нови предложения за допълнения или изменения на предложения Ви дневен ред. 
При мен постъпи молба от Цветан Стаменов Савовски, които  поиска да оттегли 
своята молба до ОбС  за даване становище по молбата му до комисията за 
опрощаване на държавни вземания към президентската институция. 
              Думата бе предоставена от г-н Александров Председател на ОбС на г-н 
Савовски,  които постави иска си и молбата  му  бе оттеглена. 
              След като нямаше други предложения за допълнения и изменения на 
дневния ред  Председателя на ОбС – Хайредин даде  думата, която  бе поискана и 
от Председателя на ПК по  „БиФ” и Председателя на ПК по социални дейности, 
които предложиха да отпадне докладната  на г-н Стойков – Кмет на Община 
Хайредин предвидена в дневния ред под т.3.7 относно: Общинска програма за 
оптимизация на мрежата на общинските училища за  учебната 2008/2009 г. 
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             Председателя на ОбС г-н В.Александров постави на гласуване 
предложението на председателите на ПК  по „БиФ” и социални дейности за 
отпадане  от дневния ред на т.3.7 и ОбС , гласува  така: 
 
                                                ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”    -  12 

                                                      “ПРОТИВ” –           1 
                                                      “ВЪЗД.СЕ” -  НЯМА 

                                            ПРЕДЛОЖЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

1.Отчет за касовото изпълнение на бюджета на Община Хайредин за първото   
  полугодие на 2008 г. 
                                                                                                   Докл.Кмет на Община Хайредин. 
2.Приемане на Програма за овладяване популацията на безстопанствените 
кучета. 
 
                                                                                               Докл.Кмет на Община Хайредин 
3.  Докладни  
3.1.Вносител: Радослав Тодоров  Стойков - Кмет на община Хайредин относно: 
Промяна на поименния списък на капиталовите разходи в с.Хайредин за 2008 
г. 
                                                                                              Докл.Кмет на Община Хайредин 
3.2 Вносител: Кмет с. Бързина и директор на ЦДГ”Радост” с. Бързина, относно: 
Актуализация на бюджета на кметство с. Бързина за 2008 г. 
                                                                                            Докл. Кмет с.Бързина 
                                                                                           и директор на ЦДГ”Радост” с. Бързина 
 
3.3.Становище на ОбС - Хайредин, относно: Молба на Цветан Стаменов 
Савовски от с.Рогозен, изпратени до комисията по опрощаване на държавни 
вземания. 
                                                                                         Докл.Цветан Стаменов Цинцарски    
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3.4.Вносител: Председателя на ПК по “БиФ”, относно: Изплащане на 
възнаграждения на общинските съветници  за участие в работата на ПК и ОбС 
за месец август на 2008 г. 
                                                                                         Докл.Н.Кожухарски – председател на   
                                                                                         ПК по “БиФ” 
3.5. Вносител: Радослав Тодоров Стойков – Кмет на Община Хайредин, 
относно: Възлагане на Кмет на общината да подпише споразумение с МРРБ за 
условието и реда на предоставяне на целеви средства за финансиране на 
общинския проект”Реконструкция на хранителен водопровод и главни 
клонове от ВВМ на с.Хайредин. 
    
                                                                                          Докл.Кмет на Община Хайредин 

3.6. Вносител: Радослав Тодоров Стойков – Кмет на Община  Хайредин, относно: 
Възлагане на Кмета на Община Хайредин, да кандидатства пред МРРБ за 
финансиране на общински  проект “Предпазна подпорна стена, за укрепване на 
левия бряг на р.Огоста в границите на с. Хайредин. 

                                                                                             Докл.Кмет на Община Хайредин 
 

3.7. Вносител: Радослав Тодоров Стойков – Кмет на Община Хайредин, относно: 
Общинска програма за оптимизация на мрежата на общинските училища за  
учебната 2008/2009 г. 

                                                                                         Докл.Кмет на Община Хайредин 
 

3.8. Вносител: Директор ОУ”Христо Ботев” с. Манастирище, относно: Актуализация на 
бюджета на “Христо Ботев” с. Манастиреще за 2008 г. 

                                                                                        Докл.Директора на ОУ”Христо Ботев”  
 

3.9.Вносител: Радослав Тодоров Стойков – Кмет на Община  Хайредин, относно: 
Откриване и осигуряване финансирането  на  една не щатна  броика    – шофьор 
на специализиран превоз. 

                                                                                             Докл.Кмет на Община Хайредин 
 
3.10. Вносител: Радослав Тодоров Стойков – Кмет на Община  Хайредин, относно: 
ОбС предоставя сградите общинска собственост, находяща се в квартал 54 по 
плана на с. Хайредин, по настоящем използвани за “Дом за стари хора”, за целите 
на проект “Достоен живот за възрастните хора”, предоставен за финансиране по 
национална Програма ФАР, бюджетна линия: BG 2006/018 -343.01.01 – 
деинституционализация посредством предоставяне на услуги в общността за 
рискови групи”. 
                                                                                                   Докл.Кмет на Община Хайредин 
 
4. Вносител: Искра Гиздова-Председател на ПК по социални дейности  относно:  
 Отпускане на социални помощи за лечение и погребение за месец август.  
                                                                      
                                                                                 Докл.Председател на ПК по социални дейности. 
                    
 
5. Питания, изказвания и предложения на граждани. 
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